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Protokół Nr 21/16 
 

z posiedzenia Komisji Promocji i Turystyki Rady Miasta Krakowa  
odbytego 14 stycznia 2016 r. 

 
w sali 303 Urzędu Miasta Krakowa  
Pl. Wszystkich Świętych 3 /4 UMK. 

 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Aleksander Miszalski, udział wzięli 
Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Miszalski o godz. 15.00 otworzył posiedzenie 
Komisji i po powitaniu Członków Komisji oraz Gości stwierdził quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Komisja przyjęła porządek posiedzenia bez uwag. 
 
Porządek posiedzenia: 

 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
 
2.Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji Promocji i Turystyki Rady Miasta 
    Krakowa na 2016 rok. 
 
3.Propozycje tematów do Planu Pracy Komisji Promocji i Turystyki Rady Miasta 
   Krakowa na 2016 rok. 
 

4.Sprawy bieżące. 
 
5.Oświadczenia i Komunikaty. 
 
6.Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 2.3. 
Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji Promocji i Turystyki Rady Miasta 
Krakowa na 2016 rok. 
 
Radni z Komisji Promocji i Turystyki na pierwszym noworocznym posiedzeniu 
uchwalali plan pracy na 2016 rok. Wśród tematów, którymi się zajmą jest między 
innymi potencjał wydarzeń sportowych w Krakowie. W tym roku w mieście odbywać 
się będzie szereg wydarzeń sportowych, które będą mieć ogromny wpływ na 
promocję Krakowa. – W tym momencie odbywają się Mistrzostwa Europy w piłce 
ręcznej, w lipcu zaś odbędzie się Siatkarska Liga Światowa, wszystkie te wydarzenia 



będą miały ogromny wpływ na promocję i turystykę w mieście, więc chcemy się zająć 
tym tematem na początku roku – mówił Aleksander Miszalski, przewodniczący 
komisji. Ponadto komisja planuje wyjazdowe posiedzenia, na które zabrakło czasu w 
poprzednim roku. Szczególnie radni apelowali do przewodniczącego o wyjazd do 
kilku czołowych muzeów, które cieszą się największym zainteresowaniem 
turystycznym. Ponadto radni Zajma się współpracą Miasta z Lotniskiem Kraków 
Airport Balice. – Chcemy uzyskać pewien poziom przepływu informacji i współpracy, 
tak by zdobyć wiedzę o kluczowych rynkach, a także, aby promować się w miastach, 
z którymi mamy bezpośrednie połączenie z lotnika w Krakowie, w tym celu planujemy 
przeznaczyć fundusze na wspólne działania promocyjne z liniami lotniczymi. Ale to 
wszystko pozostaje na razie w planach komisji – dodał radny. Komisja spotyka się 
dwa razy w miesiącu, w czwartek. W 2016 roku planuję się zająć 26 tematami. 
 
 

Ad.4 
Sprawy bieżące. 
 
Nie zgłoszono spraw bieżących. 
 
Ad.5.6 
 
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji 
Aleksander Miszalski o godz. 16.00 zamknął posiedzenie i poinformował, iż następne 
posiedzenie odbędzie się dnia 4 lutego 2016 roku. – sala Dietla UMK (godz.15.00). 
 

 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Aleksander Miszalski 
 

 

 

Protokołował:  

 

Paweł Drożniak 


